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Abstract (en)
[origin: US4642197A] A powdery activator for per compounds is granulated by, at the same time, mixing it together with nonionic surface-active
compounds certain nitrogen-containing compounds and, optionally, the water-soluble salt of an alkane polyphosphonic acid. The granulate thus
obtained is powdered with a powdery absorbent and the powdered granulate is sprayed with a liquid binder and dried to a water content of at
most 6% by weight. After the addition of a tablet disintegrating agent, the dried granulate is formed by compression under special conditions into
tablets having special properties. When added to a wash liquor containing a standard detergent containing a per compound, the tablets improve the
removal of fatty/oily stains, pigment-containing soil and bleachable stains.

Abstract (de)
Ein pulverförmiger Aktivator für Perverbindungen wird zusammen mit nichtionischen Tensiden, mit bestimmten stickstoffhaltigen Verbindungen
und gegebenenfalls mit dem wasserlöslichen Salz einer Alkanpolyphosphonsäure unter Vermischen granuliert. Das so erhaltene Granulat wird
mit einem pulverförmigen Adsorptionsmittel bepudert und mit einem flüssigen Bindemittel besprüht. Das auf einen Wassergehalt von höchstens
6 Gew.-% getrocknete Granulat wird dann nach Zugabe eines Tablettensprengmittels unter speziellen Bedingungen zu Tabletten mit besonderen
Eigenschaften verpreßt. Die Tabletten bewirken bei Zusatz zu einer Waschlauge, die ein übliches Waschmittel enthält, eine verbesserte Entfernung
von fettigen/öligen, Pigment- und bleichbaren Verschmutzungen.
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